



Kemuka pandangan melalui saluran betul

Gilap bakat kepemimpinan agar jadi pemimpin berkualiti

Oleh Nas Norziela Nasbah
nasnorziela@bh.com.my

Bangi: Pendedahan mahasiswa dalam persidangan seperti Parlimen Malaysia memberi ruang atau menjadi perantara bagi mengumpul cadangan dan pendapat dalam kalangan generasi muda yang berada di menara gading.

Yang Dipertua Majlis Perwakilan Pelajar (YDP MPP) Universiti Kebangsaan Malaysia (UKM), Yusri Kosnon, berkata landasan itu juga dilihat mampu melatih kepimpinan mahasiswa menyampaikan cadangan melalui saluran yang betul dan bijak.

"Inisiatif ini dapat menggilap bakat kepemimpinan dalam kalangan mahasiswa agar menjadi kepemimpinan yang berkualiti pada masa hadapan dan memberi kesan kepada peningkatan budaya ilmu sepanjang pengajian mereka di universiti.

"Selain itu, pembabitkan mahasiswa bersidang seperti dalam Parlimen Malaysia dapat memberi pengalaman kepada golongan itu terhadap proses perdebatan ala parlimen yang sebenar," katanya.

Yusri berkata, walaupun ada kala pendapat atau hujah yang disampaikan dilihat seperti 'syok sendiri' sekalipun usul diterima pada peringkat Parlimen Mahasiswa, pihak pentadbiran tidak diwajibkan untuk melaksanakannya.

"Namun, harus diingatkan wakil mahasiswa yang mengambil bahagian sekurang-kurangnya dapat menyuarakan pendapat, selain membawa suara hak mahasiswa sepanjang menyambung pengajian di sini (UKM).

"Adalah menjadi harapan besar penganjur agar setiap wakil mahasiswa yang mengambil bahagian dapat mengasah kemahiran berkomunikasi dan petah berhujah," katanya.

Bagi YDP MPP Universiti Putra Malaysia (UPM), Muhammad Izzuddin Rosli, penganjur Parlimen Kesatuan Pelajar oleh Bahagian Hal Ehwal Pelajar universiti itu adalah sebagai landasan terbaik mahasiswa dilatih sebagai pemimpin masa depan.

Katanya, persidangan mem-



Yusri Kosnon



Muhammad Izzuddin Rosli

babitkan 79 perwakilan terdiri daripada 45 ahli Majlis Perwakilan Pelajar (MPP) bertindak sebagai kumpulan Eksekutif dan 18 ahli Jemaah Presiden Majlis Perwakilan Kolej Kediaman serta 16 ahli Jemaah Presiden Pesatuan Mahasiswa Fakulti sebagai kumpulan legislatif.

"Ini ialah medan melatih pelbagai aspek kemahiran dalam diri seseorang yang menyertai

sidang Parlimen ini walaupun hanya pada peringkat universiti.

"Sekali gus menyediakan latihan kepemimpinan yang lebih baik dengan struktur tersusun, membabitkan pemimpin pelajar dengan melaksanakan pengasingan kuasa yang lebih jelas serta melancarkan aliran kerja," katanya.

Beliau berkata Parlimen Kesatuan Pelajar itu juga sebagai titik tolak penting menzahirkan komitmen universiti menyediakan wadah kepada pelajar untuk kebebasan bersuara, berpolitik dan berpersatuan dalam memperjuangkan hal ehwal pelajar, kebajikan serta akademik.

"Tiada istilah syok sendiri memandangkan sebarang cadangan dan pendapat melalui sidang Parlimen ini adalah bersikap dua hala komunikasi membabitkan pelajar dan pengurusan universiti.

"Dalam perlembagaan di UPM sendiri, segala usul diperseetujui dan akan terus dibawa ke jawatankuasa pengurusan universiti untuk dibincangkan.

"Ini menunjukkan suara mahasiswa sentiasa didengari oleh pihak pengurusan universiti dalam usaha mensejahterakan lagi hak mahasiswa untuk kebaikan UPM pada masa hadapan," katanya.